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Situatie: De Cross Duatlon Series telde in 2022, 7 manches. 

Doelstelling van het circuit: Het circuit heeft tot doel de duatlonsport in België te promoten, te 

stimuleren en de betere atleten samen te brengen in een competitie van hoog niveau.  

Meer recreatieve leden moeten de duatlonsport leren kennen. Hoe kunnen we dit het best 

bereiken? Verplichten tot organiseren van een extra recreatieve wave die heel laagdrempelig is?  

➔ Niet van toepassing in Cross Duatlon circuit daar het niveau in dit circuit een stuk lager is dan 

in de Lotto Duatlon Series. Voor de Duatlon Series kunnen we dit wel adviseren naar de 

organisatoren toe (niet verplichten!). Het recreatief luik nog meer in de picture zetten 

waarbij er geen ranking of podium wordt opgemaakt. 

Men is ervan overtuigd dat het opmaken van een daguitslag + prijsuitreiking van belang is bij iedere 

manche van het Cross Duatlon Circuit. Idealiter met conforme prijzengelden. Nu worden er bij 

sommige manches niets van prijzen voorzien. 

Wat met LF3 licenties? Opnemen in de eindranking of niet?  

➔ Unaniem is men het er over eens om deze atleten toe te laten in de eindranking. Ondanks zij 

voor 3VL geen financiële meerwaarde hebben (en prijzen kunnen wegkapen van andere 3VL 

atleten) vinden ze het belangrijk dat de sport groeit en dat dit wel een meerwaarde heeft 

voor de organisatoren (meer inschrijvingsgelden voor de organisaties door deze atleten). Ook 

om in de toekomst samen te werken met LF3 zijn ze het unaniem over eens dat dit een 

meerwaarde zou kunnen bieden voor het circuit.  

Wat met inschrijvingsgelden voor de verschillende manches? 

➔ Sommige organisaties vragen heel veel geld, andere organisaties zijn heel redelijk. 

Mogelijkheid tot min of meer conforme inschrijvingsgelden? Moeilijk om dit op te leggen 

voor organisaties. 

 



Opsplitsen van een kwart-afstandcircuit & sprint-afstandcircuit?  

➔ Niet doen. Eventueel in de Lotto Duatlon Series valt dit te overwegen wegens groot aanbod 

wedstrijden. Daarnaast is er maar 1 organisatie in het huidig circuit die een kwartafstand 

aanbiedt.  

BK Cross Duatlon?  

➔ Heel graag! Al moet er geen opsplitsing zijn van sprint/kwart. 1 BK volstaat. Ook het aspect 

van dubbelde punten voor dit BK is men heel positief.  

Wat met het slotfeest?  

➔ Concept vonden ze heel goed! Niet zomaar afschieten. Timing en communicatie waren 

misschien niet ideaal. Volgend jaar opnieuw proberen (zelfde format als 2023) maar iets 

meer gericht op eind april waarbij er tijdig wordt gecommuniceerd naar de buitenwereld. 

Ook duidelijk aangeven wat men krijgt voor de prijs (pizza + all-in drank formule). Dit was 

niet geheel duidelijk. 


